
1 
 

Protokół 

V posiedzenie Rady Dzielnicy Felin 

21 lipca 2023 r. 

 

 

Termin posiedzenia: 21 lipca 2023 r. (piątek). 

Miejsce posiedzenia: siedziba Rady Dzielnicy Felin (dalej RDF), ul. Zygmunta Augusta 7/2, 

Lublin. 

Przewodnicząca posiedzenia: Krystyna Brodowska – Przewodnicząca RDF. 

Protokolant posiedzenia: Piotr Toc – Sekretarz Zarządu Dzielnicy Felin (dalej ZDF). 

1. Otwarcie posiedzenia. Przewodnicząca RDF K. Brodowska otworzyła posiedzenie RDF 

o godz. 19:10. Na podstawie listy obecności stwierdzono obecność 10 członków RDF, a więc 

kworum. Lista obecności członków Rady Dzielnicy Felin na posiedzeniu w dniu 21.07.2023 

r. (zał. 1). 

2. Przyjęcie porządku obrad. Porządek obrad V posiedzenia Rady Dzielnicy Felin w dniu 

21.07.2023 r. (zał. 2). Propozycji zmian nie było. Porządek został przyjęty głosami: 10 – za, 

0 – przeciw, 0 – wstrzymujące się. 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Dzielnicy Felin z dnia 16.06.2023 r. Projekt 

protokołu został wcześniej wysłany do Członków RDF drogą mailową. Przewodnicząca 

zapytała czy wszyscy zapoznali się z projektem protokołu i czy jest potrzeba odczytania jego 

treści przed zatwierdzeniem. Zgłoszeń nie było. Sekretarz ZDF poinformował o 

naniesionych zmianach w stosunku do projektu wysłanego do członków RDF i szczegółowo 

je przedstawił. Poza poprawionymi błędami ortograficznymi i gramatycznymi, w ust. 4 

dodano jedno zdanie (w 9. akapicie), oraz przeredagowano dwa zdania (w 41. i 42. akap.). 

Eugeniusz Pidek zawnioskował o dwie zmiany: 

 uzupełnić relację przytoczoną w zdaniu „Matka kolejnej uczennicy SP52, która brała 

udział ww. próbach odmiennie relacjonowała całe zdarzenie, niemniej jej córka 

potwierdziła, że doszło do popchnięcia dziewczynki.” (ust 4. w 24 akap.) aby brzmiało 

„[...]doszło do popchnięcia dziewczynki, a skutki upadku były przez nią udawane”; 

 uzupełnić zdanie „Ta odparła, że szukała wsparcia w Zarządzie Regionu 

Środkowowschodniego NSZZ Solidarność, ale z powodu powiązań personalnych 

związkowców z osobą dyrektor SP52 wycofała się.” (ust. 4., 39 akap.) o wyraz 

„rzekomych” aby brzmiało: „[...], ale z powodu rzekomych powiązań personalnych 

związkowców [...]”. 

Po wyjaśnieniach Protokolanta P. Toc i po dyskusji Przewodnicząca obrad poddała wnioski 

pod głosowanie. Pierwsza propozycja zmiany nie została przyjęta głosami: 1 – za, 6 – 
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przeciw, 3 – wstrzymujące się. Druga propozycja zmiany została wycofana przez 

wnioskującego. 

Więcej propozycji zmian nie zgłoszono. W wyniku głosowania protokół został przyjęty 

głosami: 9 – za, 0 – przeciw, 1 – wstrzymujący się. 

Sekretarz ZDF P. Toc zaproponował, aby w przyszłości ew. uwagi czy propozycje do projektu 

protokołu zgłaszać w miarę możliwości pisemnie jeszcze przed posiedzeniem na którym ten 

protokół miałby być przyjęty. 

4 Poinformowanie członków Rady o sprawach bieżących dotyczących funkcjonowania 

Dzielnicy. Przewodniczący ZDF. A. Gołębiowski przedstawił informacje o: 

 piśmie do Zarządu Dróg i Mostów w Lublinie (dalej ZDiM) z propozycją wykorzystania 

destruktu z remontu ul. Władysława Jagiełły do wypełnienia ubytków i utwardzenia ul. 

Generała Witolda Urbanowicza; 

 piśmie do PGE ws. wymiany słupów oświetleniowych na ul. Władysława Jagiełły; 

 piśmie do Zespołu ds. Budżetu Obywatelskiego ws. nieuwzględnienia uwag RDF w 

ocenie formalnej projektów zgłoszonych do realizacji na terenie Dzielnicy Felin (dalej 

DF); 

 piśmie do dyrekcji Szkoły Podstawowej nr 52 im. M. Konopnickiej w Lublinie ws. 

możliwości realizacji zajęć sportowych dla mieszkańców na terenie szkoły. Pismo 

pozostało bez odpowiedzi. W związku z tym zajęcia odbywają się na terenie zielonym, 

a przy niepogodzie w punkcie kultury „ReWir”; 

 piśmie do ZDiM ws. zlokalizowania pasywnych stacji Lubelskiego Roweru Miejskiego 

na terenie Specjalnej Strefy Ekonomicznej (dalej SSE) i w rejonie ul. Królowej Bony. 

ZDiM poinformował o kosztach realizacji oraz o tym, że przychyla się do zlokalizowania 

takiej stacji jedynie przy rondzie Przemysłowców Lubelskich; 

 piśmie ws. napraw jezdni w różnych miejscach na terenie DF. ZDiM zapowiedział 

przeprowadzenie w sierpniu wizji lokalnej i realizację napraw pod warunkiem 

posiadania środków w budżecie; 

 piśmie ws. stanu kamer monitoringu – brak odpowiedzi; 

 piśmie do ZDiM ws. zlokalizowania chodnika na ul. Królowej Bony na wysokości 

centrum handlowego – brak odpowiedzi; 

 piśmie do Polskich Kolei Państwowych ws. planów inwestycyjnych dotyczących 

Lubelskiej Kolei Miejskiej i przystanku kolejowego SSE w zw. z m. in. planami Świdnika 

zlokalizowania SSE w rejonie ul. Felin; 

 bliższych planach remontu/przebudowy ul. Andrzeja Struga i jej przedłużenia 

ul. Dworcowej łączącej Świdnik z DF. W perspektywie czasu może to spowodować 

zwiększony ruch przez ul. Macieja Rataja oraz SSE na Felinie; 

 piśmie do Urzędu Miasta (dalej UM) Lublin ws. możliwości i kosztach budowy 

spowalniaczy drogowych, które by ograniczyły ruch na ul. Rataja; 
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 podobnym piśmie do UM Świdnik ws. spowalniaczy na ul. Dworcowej i ul. Struga oraz 

zwiększenia przejezdności przez nie dla UTO, UWR i e-hulajnóg; 

 otwarciu 04.07.2023 r. przestrzeni młodych „ReWir” przy ul. Królowej Bony; 

 spotkaniu zainicjowanym przez Intrograf-Lublin S.A. ws. nasadzeń w SSE. W tworzenie 

koncepcji nasadzeń roślin, powstania małej architektury oraz placów zabaw na tym 

obszarze zostali zaangażowani specjaliści z UMCS i UP; 

 odpowiedzi WIOŚ ws. odorów z terenu Kom-Eko S.A., że nie dopatrzył się 

nieprawidłowości; 

 spotkaniu z Porozumieniem Rowerowym – Lublin Rowerem ws. infrastruktury 

rowerowej w SSE, montażu tablic informacyjnych dla użytkowników dróg rowerowych; 

 potrzebach sprzętowych siedziby RDF; 

 pracy nad programem rozwoju infrastruktury pieszej, rowerowej i drogowej w DF; 

 jak najszybszym zgłaszaniu wniosków do realizacji w 2024 r. z rezerwy celowej DF 

celem skutecznej ich realizacji. 

Przewodnicząca RDF K. Brodowska przedstawiła informacje o: 

 zmianie i zatwierdzeniu przez Świdnik studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego obszaru przy ul. Felin i przystąpieniu do zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego (dalej MPZP) pod SSE. Miasto 

Świdnik o prowadzonych konsultacjach nie informowało. Informacja o możliwości 

wniesienia uwag do zmian w studium została podana jedynie w Biuletynie Informacji 

Publicznej. MPZP tego obszaru planuje się przygotować w ciągu ok. roku; 

 przekazaniu 29.06.2023 r. przez trzy Rady Dzielnic (Felin, Tatary i Hajdów-Zadębie) 

Prezydentowi Krzysztofowi Żukowi petycji podpisanej przez mieszkańców 

sprzeciwiających się budowom spalarni śmieci w Lublinie; 

 odpowiedzi Andrzeja Wojewódzkiego Sekretarza Miasta Lublin na ww. petycję 

mieszkańców, że nie została skierowana w odpowiednim terminie, niezgodnie z 

zasadami itp.; 

 przebiegu toczących się działań i postępowań ws. uzyskania pozwoleń na budowy 

spalarń śmieci przez Centrum Nowoczesnych Technologii, Kom-Eko i Megatem EC-

Lublin. 

5. Wolne wnioski. Członek ZDF Tomasz Staszewski zgłosił wniosek o postawienie ławek i 

stojaków rowerowych wskazując potencjalne ich lokalizacje. Propozycje lokalizacji zostały 

poddane grupowej analizie i przedyskutowane. 

Przewodnicząca RDF K. Brodowska poinformowała, że skargi seniorów ws. 

popołudniowych godzin pracy Filii nr 36 Miejskiej Biblioteki Publicznej im. H. Łopacińskiego 

w Lublinie są bezzasadne gdyż w trzy dni tygodnia filia jest otwarta do godz. 18–19. 
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6. Zakończenie obrad. Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodnicząca RDF o godz. 

20:54 zamknęła V posiedzenie RDF. 

 

 

Protokolant 

 

Piotr Toc 

 

 

 

Przewodnicząca 

 

Krystyna Brodowska 

 

 

 

 
Załączniki: 

1. Lista obecności członków Rady Dzielnicy Felin na posiedzeniu w dniu 21.07.2023 r.; 

2. Porządek obrad V posiedzenia Rady Dzielnicy Felin w dniu 21.07.2023 r. 

 

 

 

Protokół zatwierdzono dnia 14.09.2023 r. 

 

Przewodnicząca 

 

Krystyna Brodowska 


